

WINNIPEG BLUES / WINNIPEG FREEZE BILLET FAMILY INFORMATION

The Winnipeg Blues and Winnipeg Freeze are seeking loving and supportive billet families for the upcoming hockey season! Open your home and heart to our talented young players as they pursue their dreams on the ice. Billet families play a crucial role in providing a warm, nurturing environment, helping these athletes thrive both on and off the rink.

As a billet family, you'll enjoy unique experiences, build lasting friendships, and share in the excitement of junior hockey! If you're interested in becoming a part of our incredible community and supporting future stars of the game, we want to hear from you!

For more information on how to become a billet family, please contact us today.

BILLET BENEFITS:

- Paid Monthly
- Unique chance to meet players from across North America and have an inside look at their hockey playing careers.
- Role models in the house for any children
- FREE season tickets

BILLET REQUIREMENTS:

- Criminal Background Check
- Vulnerable Sector Check
- Child Abuse Registry Check
- Home visit & Interview

BILLET PROVIDES:

- A private bedroom and closet
- Laundry facility must be provided
- Cook & prepare nutritious meals
- A friendly, welcoming, supportive, and healthy home atmosphere
- A safe place for the player to take a break from his everyday life trying to achieve his goals

LEARN MORE:

To learn more please contact:

- Josh Gratton, Winnipeg Blues, Head Coach & General Manager, jgratton@50below.ca
- Jay Pylypuik, Winnipeg Freeze, Head Coach & General Manager, jay@50below.ca

[MJHL team Winnipeg Blues looking for Billet families. Click to learn more.](#)

[Les Blues de Winnipeg, équipe de la MJHL, recherchent des familles d'accueil. Cliquez ici pour en savoir plus](#)

WINNIPEG BLUES / WINNIPEG FREEZE INFORMATIONS SUR LES FAMILLES D'ACCUEIL

Les Blues de Winnipeg et le Freeze de Winnipeg sont à la recherche de familles d'accueil aimantes et solidaires pour la prochaine saison de hockey ! Ouvrez votre maison et votre cœur à nos jeunes joueurs talentueux qui poursuivent leurs rêves sur la glace. Les familles d'accueil jouent un rôle crucial en fournissant un environnement chaleureux et stimulant, aidant ces athlètes à s'épanouir sur la patinoire et en dehors.

En tant que famille de cantonnement, vous vivrez des expériences uniques, nouerez des amitiés durables et partagerez l'enthousiasme du hockey junior ! Si vous souhaitez faire partie de notre incroyable communauté et soutenir les futures vedettes du hockey, n'hésitez pas à nous contacter !

Pour plus d'informations sur la façon de devenir une famille de billetterie, veuillez nous contacter dès aujourd'hui.

AVANTAGES DES FAMILLES DE CANTONNEMENT :

- Rémunération mensuelle
- Chance unique de rencontrer des joueurs de toute l'Amérique du Nord et d'avoir un aperçu de leur carrière de joueur de hockey.
- Modèles de rôle dans la maison pour les enfants
- Billets de saison GRATUITS

CONDITIONS D'OBTENTION D'UN BILLET :

- Vérification des antécédents criminels
- Vérification du secteur vulnérable
- Vérification du registre des enfants maltraités
- Visite à domicile et entretien

LE CENTRE D'HÉBERGEMENT FOURNIT :

- Une chambre et un placard privés
- Une buanderie doit être fournie
- Cuisiner et préparer des repas nutritifs
- Une atmosphère amicale, accueillante, solidaire et saine au sein du foyer
- Un endroit sûr où le joueur peut faire une pause dans sa vie quotidienne en essayant d'atteindre ses objectifs.

POUR EN SAVOIR PLUS :

Pour en savoir plus, veuillez communiquer avec

- Josh Gratton, Winnipeg Blues, entraîneur-chef et directeur général, AC, jgratton@50below.ca
- Jay Pylypuik, Winnipeg Freeze, entraîneur-chef et directeur général, AC, jay@50below.ca

[MJHL team Winnipeg Blues looking for Billet families. Click to learn more.](#)

[Les Blues de Winnipeg, équipe de la MJHL, recherchent des familles d'accueil. Cliquez ici pour en savoir plus](#)